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,,Byłem nieco zaskoczony
wczorajszym demarche f rakcji AWPL z
sali uroczystego posiedzenia Sejmu'' -
powiedział  reprezentujący Polskę
podczas obchodów Dnia Obrońców
Wolności wicemarszałek Sejmu
Eugeniusz Grzeszczak.

Gość dzisiejszego Salonu Politycznego dodał, że po wystąpieniu Landsbergisa oczekiwał powrotu posłów
AWPL na salę posiedzeń, ale niestety, tak się nie stało .

Wicemarszałek Sejmu RP zauważył, że w tym roku mija 20 lat od podpisania  Traktatu o przyjaznych
stosunkach i dobrosąsiedzkiej współpracy między Polską a Litwą. ,,Jest to dobry moment, by podsumować
wypełnianie postanowień traktatowych” – zaznaczył Grzeszczak.

Wicemarszałek poinf ormował, że wspólne posiedzenie planowane jest na wiosnę b. r., natomiast zdaniem
polityka, powinno się ono odbyć tylko wówczas, gdy strona litewska wypełni wszystkie postanowienia
traktatowe.

Dzisiaj o godz. 11 rozpoczęły się obrady prezydium Zgromadzenia Parlamentarnego Sejmu i Senatu
Rzeczypospolitej Polskiej i Sejmu Republiki Litewskiej.
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